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Protokół z XI posiedzenia  

Rady Towarzystwa Doktorantów  

Uniwersytetu Jagiellońskiego 

w dniu 13 września 2010 roku 

 

Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się w dniu 13 września 

2010 r. o godzinie 18.00  w siedzibie TDUJ. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Rady TDUJ w następującym składzie: 

 

Członkowie Rady: 

Tomasz Pugacewicz     Prezes TDUJ    

Jacek Lewicki    Wiceprezes TDUJ ds. Nauki i Badań   

Paweł Chomiak    Wiceprezes TDUJ ds. Collegium Medicum   

Maksymilian Galon   

Filip Gołębiowski   

Adrian Gorgosz  

Magdalena Grzyb         

Bartosz Szczurowski   

Cezary Rogula   

 

Komisja Rewizyjna 

Łukasz Pawłyszyn 

Michał Plaza 

Goście: 

Marcin Michał Jarząbek 
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Porządek obrad: 

I. KWESTIE STRATEGICZNE 
 
1. Zamiany w tzw. Regulaminie pomocy materialnej dla doktorantów UJ 
 
2. Kwestie pomocy materialnej i akademików dla doktorantów UJ w roku 2010/2011 

3. Program “ABC doktoranta” 

II. ZAGADNIENIA WAŻNE 

1. Program Ewaluacji Studiów III Stopnia 
 
2. Regulamin TD UJ – zmiany 
 
3. Fundacja Młodych Naukowców UJ 
 
4. Konkurs na przewodnik  
 
5. Zespół ds. PR 

 
III.  BIEŻĄCA DZIAŁALNOŚĆ 

 
1. Strona internetowa TD UJ 

2. Salon Naukowy TD UJ  

3. Obóz integracyjny 

 4. Kwestia sportu 

 5. Zakup nowego fotela  

 6. Wystawienie opinii na temat sposobu wyłaniania 5% najlepszych absolwentów studiów 
doktoranckich 

7. Zespół ds. Innowacyjności w Badaniach 

8. Wolne wnioski 

 

9. Ustalenie kolejnego posiedzenia Rady 

  

10. Zamknięcie obrad 
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Posiedzenie otworzył Prezes Rady TDUJ Tomasz Pugacewicz. 

 Rada przy 5 głosach za i jednym wstrzymującym  wybrała Maksymiliana Galona 

na protokolanta XI Posiedzenia Rady TDUJ.  

 

Ad. I.1.  

 

Odbyło się głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu dotyczącego rozdysponowania 

miejsc w domach studenckich przez TD UJ. 5 osób głosowało za przyjęciem protokółu, jedna 

osoba się wstrzymała się  od głosu, nikt nie głosował przeciw. Protokół został przyjęty. 

 

Ad.I.2.  

 

Postanowiono przesunąć część punktu na moment przybycia kandydata 

na Przewodniczącego Komisji ds. Pomocy Materialnej TD UJ.  

Za termin zakończenia prac przy pomocy materialnej uznano 20 października br. 

Kwestura zgodziła się do końca listopada wypłacić wszelkie świadczenia. Rada TD UJ uznała, że 

takie terminy są odpowiednie. 

Krzysztof Gargasz, dotychczasowy Przewodniczący Komisji ds. Pomocy Materialnej 

TD UJ, złożył ustną rezygnację z pełnionych funkcji na ręce Prezesa. Rezygnacja została przyjęta 

do wiadomości Rady TD UJ. Na ogłoszenie dotyczące naboru na zwolnione stanowisko 

odpowiedziała jedna osoba. Tomasz Pugacewicz przedstawił sylwetkę kandydata.  

Ponadto Prezes TD UJ przedstawił kandydaturę Aleksandry Wilczury (WSMiP) 

na zwyczajnego członka wspomnianej Komisji. Oddano 8 głosów: 8 osób głosowało za, 

0 wstrzymało się, 0 było przeciw.  Przyjęto kandydaturę Aleksandry Wilczury na członka Komisji 

ds. Pomocy Materialnej.  

Przystąpiono do wyłonienia składu osobowego Komisji Odwoławczej ds. akademików. 

Chęć udziału w Komisji zgłosiła Magdalena Grzyb. Dodatkowo zgłoszeni zostali Adrian 

Gorgosz i Maksymilian Galon (oboje zgadzają się na udział w pracach Komisji). Rada TD UJ 

przeprowadziła głosowanie w sprawie składu wspomnianej Komisji łącznie z kandydaturą 

Magdaleny Grzyb jako przewodniczącej wspomnianej Komisji: 

 Magda Grzyb (przewodnicząca): 8 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 głosów 

przeciw, 

 Maksymilian Galon (członek zwyczajny): 7 głosów za, jeden wstrzymujący, 0 

głosów przeciw, 
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  Adrian Gorgosz (członek zwyczajny): 8 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw.  

Rada dyskutowała potrzebę przeprowadzenia szkolenia dla doktorantów, którzy pełnią 

funkcję członków Wydziałowych Komisji Stypendialnych. Wskazano, że odpowiednie 

kompetencje do przeprowadzenia posiada Dorota Kwapisz, która nie jest już doktorantką UJ. 

Pod glosowanie poddana została możliwość zapłacenia za szkolenie. 8 głosów było za 

wygospodarowaniem środków na ten cel, nikt nie wstrzymał się od głosu, nikt nie był przeciw. 

 

Ad.I.3.  

 

Tomasz Pugacewicz zreferował założenia dotyczące spotkania informacyjnego dla 

doktorantów pierwszego roku. Według Prezesa spotkanie powinno odbyć się pomiędzy 11 a 15 

października br. Paweł Chomiak wskazał na potrzebę zorganizowania spotkania jeszcze przed 

finalizacją kwestii związanych z pomocą socjalną. Wskazano, że dla przeprowadzenia spotkania 

niezbędna jest duża sala. Wybrano Audytorium Maximum. Maksymilian Galon zobowiązał się do 

zarezerwowania sali. Rada ustaliła wstępny podział obowiązków. Bartosz Szczurowski przedstawi 

kwestię pomocy socjalnej, Filip Gołębiowski omówi zagadnienie konkursu na dofinansowanie 

działalności doktorantów, Tomasz Pugacewicz przedstawi kształt TD UJ, Magdalena Grzyb 

opowie o programach stypendialnych. Podczas spotkania koniecznie powinna pojawić się 

również informacja o Salonie Naukowym TD UJ – referowana przez przedstawiciela Komisji 

Kultury TD UJ. Michał Plaza poinformuje zgromadzonych o wyjeździe integracyjnym. Za 

przygotowanie ulotki informacyjnej  odpowiadał będzie Adrian Gorgosz. Spotkanie 

postanowiono przeprowadzić pod nazwą "ABC doktoranta".   

 

Na posiedzenie Rady TD UJ przybył Cezary Rogula. 

 

Informacje o spotkaniu zostaną umieszczone na stronie internetowej TD UJ oraz 

rozesłane zostaną przy pomocy USOS. Dodatkowo informacja pojawi się w mailingu TD UJ. 

 

Ad. II.1.  

 

Omówiono potrzebę niezbędnych poprawek w raporcie za rok 2009. Wskazano na fakt 

błędów merytorycznych (mylenie „Zespołu ds. studiów III stopnia” z „Komisją” itp.) 

i niejasność legend przy niektórych tabelach. Zwrócono także uwagę na częste bezpośrednie 
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przytaczanie niewielkiego odsetka opinii skrajnie negatywnych, co nadaje im charakter dominując 

wobec rzeczywistej dominacji opinii neutralnych.  

Rada przychyla się do niektórych wniosków i po raz kolejny przyjrzy się całemu 

raportowi. Ostateczna wersja raportu zostanie przedstawiona Radzie TD UJ i po raz kolejny 

przedyskutowana.  Po zakończeniu prac nad raportem planowane jest jego upublicznienie.  

Adrian Gorgosz zreferował dodatkowo kwestię możliwości wprowadzenia ewaluacji 

przedmiotów obowiązkowych dla doktorantów na wzór ocen studenckich.  W związku z 

wspomnianym zagadnieniem istnieje potrzeba skategoryzowania przedmiotów oraz stworzenia 

odpowiedniego regulaminu.  

 

Cd. Ad.I.2. 

 

Do spotkania dołączył kandydat na Przewodniczącego Komisji ds. Pomocy Materialnej - 

Marcin Michał Jarząbek. W związku z tym postanowiono rozważyć punkt I.2. Tomasz 

Pugacewicz dokonał krótkiej prezentacji sylwetki kandydata. Następnie Marcin Jarząbek 

przedstawił swoją wizję pełnienia funkcji. Rada TD UJ zadawała kandydatowi pytania aby ocenić 

jego kandydaturę: czy będzie w stanie pełnić funkcje przynajmniej przez okres jednego roku, o 

sposób monitorowania pomocy materialnej, o sposób sprawowania przewodnictwa , o ilość czasu 

możliwego do poświęcenia na prace w TD UJ. Marcin Jarząbek, chciałby oprzeć swoją pracę na 

regularnych spotkaniach z wydziałowymi komisjami oraz pracownikiem odpowiedzialnym za 

pomoc materialną. Uważa, że niezwykle istotne będzie przejrzyste prowadzenie wszelkiej 

dokumentacji .  

Po zakończeniu pytań Kandydat opuścił salę a  Rada TD UJ w glosowaniu tajnym 

rozważyła kandydaturę Marcina Jarząbka. Za powołaniem wspomnianej osoby na 

Przewodniczącego Komisji ds. Pomocy Materialnej głosowało 6 osób, 2 wstrzymały się od głosu, 

1 głos był przeciw. Tym samym Marcin Jarząbek został wybrany na Przewodniczącego Komisji 

ds. Pomocy Materialnej. 

 

 

Ad. II.2. 

 

Kwestie regulaminowe referuje Bartosz Szczurowski – Przewodniczący Komisji Prawnej 

TD UJ. Problematyczną kwestią jest zapis dotyczący odwołania przedstawiciela doktorantów w 

radzie danej jednostki. Mówi on, że do odwołania niezbędne jest 2/3 głosów przy 3/4 
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uprawnionych do głosowania. W praktyce zabieg taki jest praktycznie niemożliwy do 

przeprowadzenia. Komisja Prawna zobowiązała się do przygotowania projektów zmian pod 

dyskusje dla Rady TD UJ.  

 

Ad. II.3. 

 

Tomasz Pugacewicz zreferował zagadnienie fundacji.  Wskazał na wstępne poparcie 

projektu ze strony władz rektorskich. Podkreślono potrzebę współpracy przy tym projekcie 

z Towarzystwem Asystentów UJ.  

 

Ad.II.4.  

 

W związku z małym zainteresowaniem konkursem na przewodnik po studiach 

doktoranckich Rada TD UJ postanowiła po raz kolejny zamieścić notę dotyczącą konkursu na 

stronach TD UJ. 

 

Ad. II.5.  

 

Cezary Rogula zdał sprawozdanie dotyczące przygotowania roll-up-a. Wykonanych 

dotychczas zostało kilka projektów graficznych, żaden jednak nie nadaje się jako projekt do  

wykonania. Nie pojawił się jeszcze wystarczająco dobry projekt, który warto było by dyskutować 

w ramach Rady TD UJ. Z powodu dużej liczby obowiązków Cezary Rogula zdecydował o 

przekazaniu dotychczasowych projektów w ręce projektujących okładkę Zeszytów Naukowych. 

Pomiędzy  20 a 26 października 2010r. należy się spodziewać odpowiedzi. Zasygnalizowana 

została również potrzeba stworzenia dodatkowych banerów na nową stronę TD UJ (m.in. dla 

Salonu Naukowego). 

 

Ad.III.1.   

 

Tomasz Pugacewicz zreferował stan przygotowań strony TD UJ. Rada została 

poinformowana przez Prezesa TD UJ, że całość kopiowania zostanie zakończona w ciągu doby. 

Wskazano na wciąż istniejące braki dotyczące:  

 protokołów niektórych posiedzeń Rady, 

 informacji o przedstawicielach doktorantów w poszczególnych wydziałach, 
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 informacji o dofinansowanych projektach, 

 informacji o Salonie Naukowym TD UJ. 

 

Ad.III.2.  

 

Z powodu nieobecności Przewodniczącej Komisji Kultury TD UJ, wszelkie kwestie 

zostały przeniesione na następne spotkanie Rady TD UJ.  

 

Ad.III.3.  

 

Michał Plaza zreferował stan przygotowań do wyjazdu integracyjnego TD UJ. 

Wykorzystany zostanie autobus UJ. W wątku koszulek lub bluz z logiem TD UJ, podjęto decyzje, 

że Jacek Lewicki wspomoże działania Michała Plazy. Z dotychczasowych ustaleń Michała Plazy 

wynika również, że koszty najbliższego wyjazdu integracyjnego będą niższe niż dotychczasowych 

wyjazdów. Ustalono również, że będzie istniała możliwość zapisania się na wyjazd podczas 

najbliższego spotkania informacyjnego dla doktorantów.  

 

Ad.III.4.  

 

Rada podjęła decyzję o rozwiązaniu kwestii związanych z aktywnością sportową w ramach 

TD UJ na najbliższe spotkanie Rady TD UJ. Podtrzymano jedynie w mocy decyzję o organizacji 

w bieżącym roku kalendarzowym piłkarskiego Turnieju Mikołajkowego.  

 

Ad.III.5.   

 

Tomasz Pugacewicz przedstawił kwestię potrzeby zakupu nowego fotela do biura TD UJ 

dla kierownika biura TDUJ. Rada TD UJ po zapoznaniu się z wnioskiem postanowiła przyznać  

500 zł na nowy fotel. 9 osób głosowało za przyznaniem środków, nikt nie wstrzymał się od 

głosu, nikt nie był przeciw.  

 

Ad.III.6.  

 

Po uprzednim przedyskutowaniu i zapoznaniu się z tematem poddano pod głosowanie 

projekt zarządzenia w sprawie wyłaniania 5% najlepszych absolwentów studiów doktoranckich. 
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9 osób głosowało za poparciem projektu. Nikt nie wstrzymał się od głosu, nikt nie głosował 

przeciw.  

 

Ad.III.7.  

 

Maksymilian Galon zreferował stan przygotowań konta TD UJ w portalu 

społecznościowym Facebook. Profil został już przygotowany oraz uzupełniony o niezbędne, 

podstawowe informacje. Obecnie Zespół ds. Innowacji w Badaniach będzie każdy kolejny 

mailing TD UJ umieszczał również na profilu TD UJ. Kwestia zaproszeń dla kolejnych 

doktorantów zostanie rozwiązana w najbliższym czasie. 

Tomasz Pugacewicz zreferował kwestię zakupu bazy książek w formie elektronicznej 

przez Bibliotekę Jagiellońską. Z uwagi na przejęcie Questii przez firmę specjalizującą się 

w dostarczaniu dostępu instytucjonalnego, BJ zakupiła inną bazę, firmy Ebrary. W związku z tym  

TD UJ rezygnuje z postulatu zakupu kont indywidualnych do Questii w zamian będzie przyglądać 

się, czy faktycznie dojdzie do udostępnienia w ramach Extranetu UJ baz Ebrary .  

W sprawie indywidualnych stron doktorantów w ramach nowego portalu 

uniwersyteckiego postanowiono skierować pismo do władz rektorskich.  

 

Ad.III. 8.  

 

 W związku z rezygnacją Joanny Dziadowiec z funkcji Koordynatora TD UJ ds. kontaktu 

z przedstawicielami w jednostkach organizacyjnych Rada Towarzystwa Doktorantów UJ 

postanowiła rozpisać w najbliższym możliwym terminie konkurs na nowego koordynatora.  

 Tomasz Pugacewicz poruszył kwestię promowania Salonu Naukowego TD UJ w prasie 

akademickiej.  

 W wolnych wnioskach poruszona została również kwestia kolejnej edycji Konkursu na 

dofinansowanie działalności doktorantów. W związku z mała ilością środków rozważana jest 

kwestia przeprowadzenia konkursu wyłącznie dotyczącego wyjazdów krajowych i zagranicznych.  

 Paweł Chomiak złożył wniosek o przyznanie delegacji umożliwiającej udział w 

trzydniowym zjeździe Ogólnopolskiego Porozumienia Doktorantów Uczelni Medycznych, które 

odbędzie się w Warszawie. Postulowana kwota to 800 zł aby w zjeździe mogły również 

uczestniczyć osoby wdrażające się do działalności w OPDUM. Rada Towarzystwa Doktorantów 

UJ postanowiła przyznać środki. Za ich przyznaniem glosowało 8 osób, jedna wstrzymała się od 

głosu, nikt nie głosował przeciw. 
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Ad.III.9.  

 

Rady TD UJ przyjęła jako termin kolejnego posiedzenia godzinę 18:00 dnia 27 września 

2010 r.  

 

Ad.III.10.  

 

Przy braku innych wniosków Prezes TDUJ Tomasz Pugacewicz zamknął XI Posiedzenie 

Rady TDUJ.  

 

Posiedzenie Rady zakończyło się o godzinie 20:58 

 

          Protokołował:  

 

          Maksymilian Galon 

 


